
Kære alle 

Jeg er en glad nyder af vores gode strand og badebro. I år må jeg vente ekstra længe på 

havbad fra badebroen. Det forlyder at det kniber med frivillig arbejdskraft i foreningen. Vi er 

mange der ikke længere har kræfter til det store arbejde det er at opsætte badebro. Derfor vil 

jeg foreslå en fast ordning med et prof opsætterhold/firma. 

Venlig hilsen 

Anne-Mette Mølbak , Sneppevej 9 🌼 


